
Zápis

z 5. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 10. října 2023, od 17:30 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno
v 17:39 hodin starostou městské části Ing. Tomášem Bryknarem (,‚dále jako „předsedající“).
Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání byla
na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu
nejméně 7 dní, a to od 2. 10. do 11. 10. 2023. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední
desce“.
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha Č. 1)
konstatoval, že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů zastupitelstva),
takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Bod 2 - Určení ověřovatelů zápisu a volba návrhového výboru
Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu paní Kláru Foitlovou a pana Mgr. Michala Petkova
Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru paní Mgr. Evu Giese a pana JUDr. Petra
Hostaše.
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Praha - Troja
a) určuje ověřovateli zápisu paní Kláru Foitlovou a pana Mgr. Michala Petkova
b) volí členy návrhového výboru paní Mgr. Evu Giese a pana JUDr. Petra Hostaše.

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti O Zdrželi se O
Usnesení Č. 35 bylo schváleno.

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zápis se považuje za schválený.

Bod 3 - Schválení programu:
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou členům
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a přítomné vyzval k předložení
jiných návrhů.
K návrhu programu nebyly vzneseny další návrhy a předsedající dal hlasovat o návrhu programu.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Praha- Troja schvaluje následující program zasedání:



1. Ke změně organizačního řádu Úřadu městské části Praha-Troja — začlenění Pošty Partner

2. Informace starosty

• Dostavba školy a Gymnázia Trojská

• Realizace rekonstrukcí a oprav majetku MČ během letních měsíců

• Doprava a dopravní opatření

• Pošto Partner

• Vyhodnocení prvního ročníku participativního rozpočtu TROJA SOBĚ

3. Diskuze, závěr

Pan starosta informoval, že v bodě Informace starosty pan místostarosta podá informaci o

stanovisku městské části k ElA k lanovce a o připravované akci Den pro Trojskou kotlinu

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti O Zdrželi se O

Usnesení č. 36 bylo schváleno.

Bod 4 - Ke změně organizačního řádu Úřadu městské části Praha-Troja — začlenění

Pošty Partner

Paní Marková seznámila s důvodovou zprávu, která vysvětluje důvod změny organizačního řádu v

souvislosti se záměrem městské části provozovat Poštu Partner a s tím spojené personální obsazení

zaměstnancem městské části.

Dotazy nebyly vzneseny.

Pan starosta vyzval návrhový výbor k přečtení návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí
důvodovou zprávu ke změně Organizačního řádu Úřadu městské části PrahaTroja

b) schvaluje
s účinností od 15. 10. 2023 změnu Organizačního řádu Úřadu městské části Praha-Troja, dle přílohy

Č. 1 tohoto usnesení
Do diskuze k návrhu usnesení se nikdo nepřihlásil.

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti O Zdrželi se O

Usnesení Č. 37 bylo schváleno.

Bod 5 — Informace starosty

. Dostavba školy a Gymnázia Trojská — MČ má vydané stavební povolení, ale vlastníci sousední

nemovitosti se odvolali. Původní cena stavby byla 80 mil. Kč, v současné době se cena

vyšplhala na 130 mil. Kč. MČ dlouhodobě žádala hlavní město o dotaci a po komunikaci a

žádostech odeslaných přímo radním hl.m.Prahy pro finance a školství Zastupitelstvo
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hl.m.Prahy schválilo městské části dotaci 80 mil. Kč. Jsme připraveni tuto stavbu zahájit. Máme
i příslib, že bychom v příštím roce mohli dostat další dotaci. MČ se může také svými prostředky
na stavbě podílet. Potřebujeme nyní stavební povolení, potřebujeme prováděcí projektovou
dokumentaci, kterou by měl zpracovat ateliér RusinaFrei. Je otázka, zda nepůjdeme cestou
Design and build, protože tak bychom se vyhnuli tomu, že dodavatel stavby rozporuje
architektonický návrh. Pro mne by byl ideální čas zahájit stavbu 15.6. 2024, do té doby musíme
mít vysoutěženého dodavatele. V létě by byly dva měsíce pro možnost stavby o prázdninách.
Ředitelé dotčených škol chtějí speciální schůzku. Máme jednání s právní kanceláří k projednání
postupu při výběru dodavatele stavby. Někdo také navrhuje jmenovat jednu osobu
projektovým manažerem. Paní Giese — vyšší částka je aktuální? Pan Hostaš — co se stane, když
rozestavíme stavbu a budou nám chybět peníze. Pan starosta uvedl několik variant — zapojení
větších prostředků MČ, další dotace z rozpočtu HMP, bezúroční půjčka od HMP. Pan Hostaš —

když budeme mít platné stavební povolení, tak výběr dodavatele bude velmi rychlý. Jak bude
stavba dlouho trvat a jak to ovlivní provoz škol. Pan starosta — nejdříve by se měla dělat
přístavba a potom propojení se starou částí nejlépe během prázdnin. Pan Foglar — v zimě by
se mělo dělat uvnitř, ato za provozu nejde. Pan Zápotocký— pokud se budou investovat peníze
do doprojektování a stavební povolení nedopadne dobře, tak to budou investované peníze
s nejistotou. Pan starosta — prováděcí dokumentaci bychom měli zadávat, až bude stavební
povolení s nabytím právní moci. Pan Hostaš podává informace k postupu jednání, která
reagovala na podané odvolání ke stavbě sjezdu na vinici. Vítáme jakoukoliv snahu o řešení.

• Realizace rekonstrukcí a oprav majetku MČ během letních prázdnin — pan starosta seznámil se
třemi hlavními stavbami — úpravy a opravy rezidence Korejského velvyslance včetně stavby
přístřešku pro auto, opravy hřiště a hracích prvků u budovy ZŠ a obnovená rekonstrukce
prostor suterénu ÚMČ. MČ v rezidenci uhradila kompletní rekonstrukci kuchyně včetně
vybavení a apartmánu pana velvyslance — koupelna, podlahy. V přízemí se položil nový
koberec, opravila se nejvyšší střecha. Do objektu se vložilo cca 5 mil. Kč. U základní školy -

oprava herního prvku, sezení, nový venkovní koberec. Oprava opláštění místnosti učebny se
pozastavila vzhledem k plánované rekonstrukci. ZŠ má zájem na kompletní rekonstrukci hřiště,
což bylo také pozastaveno vzhledem ke stavbě. ÚMČ - do suterénu v místě místností pro
pracovníky veřejných prací zatékalo, tak se to znovu předláždilo a zaizolovalo. Pan Petkov —

hřiště Hybaj by také zasloužilo opravu. Pan starosta — bylo také poptáno u dodavatele hřiště
Mraveniště.

• Doprava a dopravní opatření — před ZŠ jsme nechali nainstalovat antiparkovací sloupky na
popud ZŠ. Máme dlouhodobě zpracovaný projekt na vybudování cykloobousměrky v ulici Nad
Kazankou, což by mělo být v dohledné době realizováno. U přechodu před MŠ jsme trvali na
zdrsněném červeném koberci, to by také mělo být na podzim realizováno. Když dokončili
souvislou údržbu komunikace na Trojské, tak tam vodorovné značení bylo jen v barvě, ale nyní
bude v plastu. Což má vyšší profil a vyšší výdrž. Pan Hostaš — v ulici Sádky po levé straně na
trávníku parkují auta v křižovatce. Jsou to jednorázoví návštěvníci, takže pokutování není
systémové řešení. Není tam viditelné označení mezi vozovkou a trávou, obrubník. Pan Foglar
— v Holešovicích jsou podél silnice kameny. Pan starosta — mohl by být antiparkovací sloupek
umístěný v zeleni. Probíhá diskuze k řešení této problematiky. Pan místostarosta — takových
míst je v Troji více a chceme mít kultivovanou MČ. Kromě řešení, které by měla představit
studie zadaná městem, musíme sami řešit drobnější úpravy parkování.

3



• Pošta Partner — pan starosta seznámil se stávajícím stavem příprav pobočky z hlediska

stavebního i personálního tak, aby mohla začít fungovat od 1.11.. Původní termín 1.10. byl

odsunut i z toho důvodu, že by městská část nestačila prostory adekvátně připravit. Zastupitelé

toto přivítali.

• Vyhodnocení prvního ročníku participativního rozpočtu TROJA SOBĚ — úspěšný projekt hřiště

Mraveniště je dokončen a po reklamaci je hřiště převzaté. S paní arch. Mercogliano bylo

domluveno nějaké slavnostní otevření. Participativní rozpočet by mohl pokračovat v příštím

roce. Pan místostarosta — zda by nestálo za to, realizovat i další návrhy z letošního ročníku.

Zastupitelé se domlouvají, zda pokračovat v dalším ročníku a realizovat další dva návrhy. Pan

místostarosta — bylo by vhodné již na Trojských plánech dát informaci o harmonogramu.

• Pan místostarosta - dokumentace ElA k nové lanovce Podbaba-Troja-Bohnice počítá s výsledky

soutěže a projektem města a to se posuzovalo, jaký to má dopad na živ, prostředí. Město dalo

podmínky pro stavbu. U bodů, kde si myslíme, že to nezohledňuje naše podmínky, tam jsme

podali připomínky. Jedna připomínka je k umístění podpěr — znehodnocení krajinného rázu,

dopad na Salabku, jsou tam různé varianty. Město postaví lanovku, potom most a lanovku

zbourají. Pro MČje problematická a bohužel reálná situace, že bude tramvajový most, konečná

tramvají a lanovka do Bohnic. Připomínkovali jsme nedostatek parkovacích míst u konečných

stanic lanovky. Další připomínka se týkala narušení soukromí stávajících obyvatel. MČ

podporuje zokruhování metra. Vhodné by bylo zpracování rámcového krajinářského plánu

území.

• Pan místostarosta — informace ke Dni pro trojskou kotlinu 19.10.2023— Příměstský park Trojská

kotlina ho pořádá letos popáté, opět před Trojským zámkem. MČ se připojila k aktivitě GHMP

a jejich Umění pro město. Měla by tam být půjčovna městských kol, výtvarný workshop pro

děti, 3 performance. Účastní se také PR, MČ Praha 7, GHMP a Kolovna.

Bod 6 — Diskuse
Pan Hostaš - podal upozornění na častější krádeže měděných plechů v Troji

Pan starosta - informoval o nové zaměstnankyni na úřadu městské části

Paní Giese - navrhuje, zda by na příštím jednání mohli předsedové komisí podat krátkou zprávu o

činnosti své komise.

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:08 hod.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

2) Zveřejněná informace o konání ustavujícího zasedání podle 87 odst. 2 ve spojitosti s 60 odst.

3 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, v platném znění
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Zápis byl vyhotoven dne: 10. 10. 2023
Změna zápisu byla schválena na jednání Zastupitelstva městské části Praha-Troja dne 12.12.2023.

Zapisovatel: Ing. Irena Marková

Ověřovatelé:

Klára Foitlová dne

Mgr. Michal Petkov dne

Starosta: dne

Razítko obce:
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